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Abstract (en)
The invention relates to a drafting machine having a main control for the drafting arrangement and at least one independent drive group for a twisting
zone. The controls known in practice for the drafting arrangement partially outstrip requirements, so that the disturbances and fluctuations caused by
the drives can be eliminated quickly and accurately in terms of present-day drive systems. It is therefore proposed that the drive group (7.2, 7.4, 7.5,
5.6) should contain a closed auxiliary control circuit (8.c, 8.d) having a controller (8.2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Strecke mit einer Hauptregelung für das Streckwerk und mindestens einer unabhängigen Antriebsgruppe
für einen Verzugsbereich. Die in der Praxis bekannten Regelungen für das Streckwerk sind teilweise überfordert, um die durch die Antriebe
verursachten Störungen und Schwankungen in Bezug auf die heutigen Antriebssysteme schnell und exakt ausregulieren zu können. Es wird deshalb
vorgeschlagen, dass die Antriebsgruppe (7.2, 7.4, 7.5, 5,6) einen geschlossenen Hilfsregelkreis (8.c, 8.d) mit einem Regler (8.2) enthält.
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